
Verslag MR-agenda 28 november: 
 
Aanwezig: Monique, Romy, Suzanne, Marnix, Wilton, Lotte en Britte 
 
Marnix opent de vergadering om 20.00 
 

1. Notulen vastgesteld. 
 

2. Agenda vastgesteld. 
 

3. Mededelingen vanuit directie: 
- Er vallen regelmatig personeelsleden uit vanwege ziekte. Er wordt elke dag opnieuw 

gezocht naar vervanging. Het kan echter een keer voorkomen dat de kinderen toch 
naar huis worden gestuurd. Er zijn twee nieuwe personeelsleden aangenomen.  

- PR/marketing: SKOD heeft een nieuw logo en visie gekregen. ‘De lage weide’ volgt dit 
schooljaar ook. Halverwege maart is de planning om dit af te hebben.  

- Aannamebeleid: Er zijn de laatste tijd een aantal bezwaarschriften ingediend omdat 
kinderen worden aangenomen. Er kan niks aan gedaan worden helaas, het is een 
beleid.  

- Expeditieklas/atlastijd: SKOD-klas is veranderd in de expeditieklas. Er wordt gewerkt 
met kinderen met een boven gemiddeld IQ om te helpen bij hulpvragen. Juf Ingrid 
gaat wekelijks aan de slag met deze kinderen. De bedoeling is dat deze taak 
uiteindelijk bij de leerkracht komt te liggen. Handig om naar alle ouders te 
communiceren wat de expeditieklas inhoudt (dit kan in de oudernieuwsbrief).  

- Afgelopen maart is er gevraagd door de OR wat het verschil is tussen de MR en OR. 
De bijpassende verantwoordelijkheden lopen door elkaar. Er worden nu dingen 
besproken die daar niet thuishoren. Is het een idee om een gesprek te voeren samen 
met Suzanne, de voorzitter van de OR en de MR? Wilton wil aansluiten bij dit 
gesprek.  
 

4. – 
5. – 
6. – 
7. – 
8. –  

 
9. Het vignet is weer gehaald.  

 
 

10. – 
11. – 
12. – 

 
13. Schoolfruit gaat in vanaf 4 december!! Drie dagen per week wordt er voor fruit 

gezorgd. Er is een jaarprogramma gemaakt.  
 
 



14. Moet via de mail goedgekeurd worden. Er moet wel tijdelijke vervanging worden 
gezocht voor Susanne.  
 

15. Is getekend door Marnix en Romy. 
 

16. Er wordt een nieuwe website gebouwd. Hoe kan de MR hier iets aan toevoegen. Kan 
de MR een vast item worden in de ouderbrief? Dit graag terug laten komen wanneer 
er meer mensen aanwezig zijn.  
 

17. Rondvraag: 
-Marnix: kan de notulen sneller doorgestuurd worden na de vergadering? 

 
 
 
 
 
To do: 
-Suzanne stuurt de mail door vanuit de OR naar Wilton en plant een gesprek.  
-Wilton en Britte hebben een gesprek over de schoolbegroting. 
-Goedkeuren huishoudelijk reglement en jaarverslag 2022/2023.  
-Romy en Britte vragen aan het team wie er aan wil sluiten bij de MR.  
 
Nieuw op de agenda: 
-Terugkoppeling van het gesprek over de schoolbegroting door Wilton en Britte. 
-Brainstormen hoe ouders informatie verkrijgen over hoe de MR bereikbaar is voor ouders 
van school.  


